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Protokół Nr 38/2022 

Wspólne Posiedzenie Komisji Stałych Rady Powiatu Sejneńskiego 

28 grudnia 2022 r. 

Wspólne Posiedzenie Komisji Stałych Rady Powiatu Sejneńskiego odbyło się  

w sali widowiskowej Ośrodka Kultury w Sejnach (ul. 1 Maja 17), rozpoczęło się  

o godz. 900, a zakończyło się o godz. 1015.  Obrady prowadził Pan Waldemar Krakowski.  

Obrady prawomocne. Obecnych 13 członków Komisji Stałych Rady Powiatu Sejneńskiego.  

Nieobecni: 

- Pani Jolanta Malinowska – Wiaktor – Wiceprzewodnicząca Rady  

- Pan Piotr Alszko – Radny. 

W posiedzeniu uczestniczyła również:  

- Pani Dorota Bykowska – Skarbnik Powiatu Sejneńskiego 

(listy obecności: zał. nr 1, 2).  

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie Protokołu Nr 5/2022 Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Leśnictwa i Rolnictwa z dnia 

28 listopada 2022 r. 

3. Przyjęcie Protokołu Nr 6/2022 Komisji Budżetu i Finansów z dnia 28 listopada 2022 r.  

4. Przyjęcie Protokołu Nr 37/2022 Wspólnego Posiedzenia Komisji Stałych Rady Powiatu 

Sejneńskiego z dnia 2 grudnia 2022 r.   

5. Zaopiniowanie materiałów i projektów uchwał na XLII Sesję Rady Powiatu.  

6. Sprawy różne. 

7. Zamknięcie obrad. 

Ad. 2. Przyjęcie Protokołu Nr 5/2022 Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Leśnictwa i Rolnictwa z dnia 

28 listopada 2022 r. 

 Uwag do protokołu nie wniesiono.  

W głosowaniu udział brało 12 Radnych: 12 głosów „za”, głosów wstrzymujących się i przeciw 

nie było.  

 W wyniku głosowania Protokół Nr 5/2022 z dnia 28 listopada 2022 r. został przyjęty 

jednogłośnie. 

Ad. 3. Przyjęcie Protokołu Nr 6/2022 Komisji Budżetu i Finansów z dnia 28 listopada 2022 r.  

Uwag do protokołu nie wniesiono.  

W głosowaniu udział brało 11 Radnych: 11 głosów „za”, głosów wstrzymujących się i przeciw 

nie było.  

 W wyniku głosowania Protokół Nr 6/2022 z dnia 28 listopada 2022 r. został przyjęty 

jednogłośnie. 
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Ad. 4. Przyjęcie Protokołu Nr 37/2022 Wspólnego Posiedzenia Komisji Stałych Rady Powiatu 

Sejneńskiego z dnia 2 grudnia 2022 r.   

Uwag do protokołu nie wniesiono.  

W głosowaniu udział brało 13 Radnych: 13 głosów „za”, głosów wstrzymujących się i przeciw 

nie było.  

 W wyniku głosowania Protokół Nr 37/2022 z dnia 2 grudnia 2022 r. został przyjęty 

jednogłośnie. 

Ad. 5. Zaopiniowanie materiałów i projektów uchwał na XLII Sesję Rady Powiatu.  

a) Projekt uchwały  w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w drodze bezprzetargowej kolejnej 

umowy najmu garażu na okres dłuższy niż trzy lata /zał. nr 3/ 

Pan Maciej Plesiewicz – Starosta Sejneński wyjaśnił, że wpłynął wniosek o zawarcie kolejnej 

umowy najmu garażu na okres 4 lat na potrzeby Prokuratury Rejonowej w Sejnach na 

dotychczasowych warunkach. Miesięczna opłata wynosi 103 zł brutto, co daje rocznie 1236 zł.  

Pani Anna Siebert – Radna zauważyła, że ta kwota jest bardzo niska i należałoby zastanowić się 

nad podwyższeniem tej opłaty.  

Komisja zdecydowała, że należy podwyższyć stawkę najmu garażu o wskaźnik wzrostu cen i 

usług konsumpcyjnych ogłoszonych przez Prezesa GUS oraz dodać zapis dotyczący corocznej 

waloryzacji stawki najmu.  

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.  

b) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny /zał. nr 4/. 

Pan Maciej Plesiewicz – Starosta Sejneński wyjaśnił, że projekt uchwały dotyczy nabycia w 

drodze darowizny od Gminy Giby na rzecz Powiatu Sejneńskiego nieruchomości gruntowych 

zajętych pod drogi powiatowe: 

  działka  o powierzchni 0,1101 ha, położona w miejscowości i obrębie Posejnele, zajęta pod 

drogę powiatową Berżniki-Berżałowce-Giby, 

 działka nr 47 o powierzchni 0,0753 ha, położona w miejscowości i obrębie Dworczysko,  

zajęta pod drogę powiatową Frącki-Dworczysko-Łoski-Mikaszówka, 

  działka nr 12/20 o powierzchni 0,0080 ha, nr 12/18 o powierzchni 0,0071 ha oraz nr 12/11 

o powierzchni 0,2839 ha, położone w miejscowości i obrębie Głęboki Bród, zajęte pod 

drogę powiatową Nr 1206B Głęboki Bród-Strzelcowizna-Gorczyca. 

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 
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c) Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Sejneńskiego 

na lata 2023-2027 /zał. nr 5/.  

 

Pani Dorota Bykowska -  Skarbnik Powiatu przypomniała, ż projekt Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Sejneńskiego na lata 2023 – 2027 omawiany był w listopadzie br. Zarząd 

Powiatu w dniu 21 grudnia 2022 r. wprowadził autopoprawki. Zmiana polega na zwiększeniu 

kwoty na inwestycję drogową Giby – Berżniki na odcinku 3,6 km o kwotę 1 950 000 zł. Wartość 

inwestycji po zmianach - 6 500 000 zł. Zwiększono również wartość inwestycji w miejscowości 

Sarnetki na odcinku 1250 m. Wartość inwestycji po zmianach  1 550 000 zł. Zmiany wynikają z  

aktualizacji kosztorysów. Zwiększono też wydatki na przewozy autobusowe o 40 000 zł. 

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 

 

d) Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Sejneńskiego na 2023 rok /zał. nr 6/ 

 

Pani  Dorota Bykowska – Skarbnik Powiatu wyjaśniła, że 21 grudnia 2022 r. Zarząd Powiatu 

wprowadził autopoprawki do projektu budżetu Powiatu na 2023 rok. Zmiany dotyczą inwestycji 

omówionych przy projekcie WPF.   

 

W projekcie budżetu Powiatu zaplanowano zadania inwestycyjne na kwotę 43 236 000 zł.  

1. Przebudowa drogi powiatowej Nr 1166B Gryszkańce – Żegary – Dusznica - 2.150.000 

zł  

2. Przebudowa drogi powiatowej Nr 1164B Sejny-Bubele-Krasnowo-Sankury oraz Nr 

1163B Sejwy-Widugiery-Sankury - 15.000.000 zł  

3. Przebudowa drogi powiatowej Nr 1177B Berżniki – Berżałowce – Giby - 6 500 000 zł  

4. Przebudowa drogi powiatowej Nr 1173B Krasnopol – Żłobin – Jeziorki - 5 540 000 zł  

5. Przebudowa drogi powiatowej Nr 1202B Wysoki Most – Sarnetki – Frącki – 1 550 000 

zł  

6. Przebudowa drogi powiatowej Nr 1165B Krasnowo –Burbiszki – Żegary - 2 500 000 zł  

7. Termomodernizacja budynku należącego do Skarbu Państwa we Frąckach 92 000 zł  

8. Poprawa efektywności energetycznej obiektów szkolnych: ZSO w Sejnach oraz LO z 

LJN w Puńsku – 4 000 000 zł  

9. Budowa hali sportowej przy Zespole Szkół Ogólnokształcących w Sejnach 5 730 000 zł  

10. Zagospodarowanie placu przy hali sportowej przy ZSO w Sejnach – 174 000 zł.  
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Pan Maciej Plesiewicz – Starosta Sejneński przedstawił informację dotyczącą inwestycji 

zakończonych w roku 2022: 

- Łączna długość przebudowanych dróg i ulic:  6,127 km 

- Łączna wartość inwestycji drogowych: 5 218 880,02 zł  

- Łączna wartość pozostałych inwestycji: 4 343 828,69 zł (ŚDS, przejścia dla pieszych) 

- Dofinansowanie: 8 782 171,73 zł (91,84%)  

- Wkład własny: 780 536,97 zł (8,16%) 

 

Inwestycje planowane do realizacji w 2023 roku: 

- Łączna długość planowanych do przebudowy dróg i ulic:  21,60 km 

- Łączna wartość inwestycji drogowych: 38 212 575,11 zł  

- Łączna wartość pozostałych inwestycji: 15 062 249,89 zł (hala sportowa, 

termomodernizacja kotłowni szkolnych)  

- Wkład własny: 6 275 378,09 zł  

- Dofinansowanie: 41 780 566,89 zł  

 

W kwocie dotyczącej dofinansowania zawarte jest dofinansowanie z programów 

rządowych, samorządów gminnych i Nadleśnictwa Pomorze.  

Łączna wartość inwestycji (2022-2023) – 57 618 653,68 zł.  

 

W zestawieniu nie ujęto dwóch wniosków złożonych do Rządowego Funduszu Rozwoju 

Dróg:  

- przebudowa drogi powiatowej przez miejscowość Strzelcowizna na odcinku około 2 km 

(60% dofinansowanie). Gmina Giby oraz Nadleśnictwo Głęboki Bród deklarują partycypację w 

kosztach przebudowy drogi  

- przebudowa drogi powiatowej przez miejscowość Sejwy o długości ok. 2,6  km. Samorząd 

Gminy Puńsk deklaruje dofinansowanie przebudowy ww. inwestycji.   

 

Pan Starosta dodał, że jeśli zostaną uruchomione nabory, Powiat będzie ubiegał się o środki 

finansowe na kolejne inwestycje. Zakres zadań uzależniony będzie od  możliwości 

finansowych powiatu i wysokości wsparcia inwestycji przez samorządy gminne. Na chwilę 

obecną nie ma zawartych porozumień.  

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 

 

e) Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Sejneńskiego na 2022 rok /zał. nr 7/.  

 

 Pani Dorota Bykowska – Skarbnik Powiatu wyjaśniła, że zmiany polegają na dostosowaniu  

ostatecznych kwot dochodów i wydatków do realnych planów budżetowych. Na wniosek Zarządu 

Powiatu rozwiązano rezerwę ogólną z przeznaczeniem dla Powiatowego Zarządu Dróg w Sejnach 

na zimowe utrzymanie dróg. Zmniejsza się wartość inwestycji „Zakup pługa do PZD w Sejnach” na 
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kwotę 12 500 zł oraz dodaje się dotację dla KPPSP w Sejnach na kwotę 49 500 zł. Pozostałe zmiany 

polegają na przesunięciach pomiędzy paragrafami w poszczególnych jednostkach.  

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 

 

f) Projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Sejneńskiego na 

lata 2022-2027 /zał. nr 8/. 

 

 Pani Dorota Bykowska – Skarbnik Powiatu wyjaśniła, że zmiany w projekcie uchwały związane 

są z projektem uchwały w sprawie zmian w budżecie.  

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 

 

g) Projekt uchwały w sprawie wysokości opłat za usuwanie pojazdu z drogi i jego parkowania na 

parkingu strzeżonym oraz wysokości kosztów w przypadku odstąpienia od wykonania dyspozycji 

usunięcia pojazdu /zał. nr 9/.  

 

Pan Maciej Plesiewicz – Starosta Sejneński Powiatu przypomniał, że uchwała podejmowana 

jest każdego roku. Minister Finansów, Funduszy i Polityki Regionalnej w dniu 26 lipca 2022 r. 

ogłosił obowiązujące w 2023 r. maksymalne stawki opłat za usunięcie pojazdu z drogi i jego 

parkowanie na parkingu strzeżonym. Do pokrycia kosztów związanych z holowaniem i 

parkowaniem pojazdu zobowiązany jest właściciel pojazdu. Projekt uchwały Rady Powiatu ustala 

maksymalne stawki za wykonanie powyższego zadania.  

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 

 

Pan Waldemar Krakowski - Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie materiały na XLII 

Sesję Rady Powiatu: 

 W wyniku głosowania podjęto Uchwałę Nr 38/38/2022 Wspólnego Posiedzenia Komisji Stałych 

Rady Powiatu Sejneńskiego z dnia 28 grudnia 2022 r. w sprawie zatwierdzenia materiałów na XLII Sesję 

Rady Powiatu Sejneńskiego (13 głosów „za”, głosów wstrzymujących się i przeciw nie było) /zał. nr 10/. 

 

Ad. 5. Sprawy różne. 

 

 Pani Anna Siebert – Radna zapytała Przewodniczącego Rady Powiatu dlaczego nie zaprosił na 

ostatnią Sesję Powiatowego  Lekarza Weterynarii w Sejnach w kwestii problemów rolników związanych 

z przemieszczaniem zwierząt.  

  

 Pan Ryszard Grzybowski – Przewodniczący Rady Powiatu powiedział, że tematem zajmował się 

Pan Starosta. Nie miał wniosku o zaproszenie na Sesję Lekarza Weterynarii. Jeśli jest taka potrzeba na 
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kolejną Sesję zostanie zaproszona. Pan Przewodniczący dodał, że nie uczestniczył też w żadnym 

spotkaniu dotyczącym tego problemu.  

 

 Pan Stanisław Jastrzębski – Radny powiedział, że tym tematem zajął się Pan Minister Krzysztof 

Jurgiel.  

 

 Pan Maciej Plesiewicz – Starosta Sejneński dodał, że w odpowiedzi dla Krajowej Izby Rolniczej,  

Ministerstwo Rolnictwa przekazało opinię, że przepisy krajowe i unijne dotyczą jedynie kwestii 

transportu, a nie sprzedaży zwierząt.  W protokole z kontroli przeprowadzonej w gospodarstwach przez 

Powiatowego Lekarza Weterynarii jest  adnotacja dotyczącą terminu sprzedaży.   

 

 Pani Anna Siebert – Radna poinformowała, że Pan Starosta skierował pismo do Pana Ministra 

Krzysztofa Jurgiela z prośbą o interwencję poselską. Pan Minister  prośbę skierował do Pana Premiera 

Mateusza Morawieckiego. Trwa procedura w tej sprawie. Pani Radna dodała, że wraz z Panem Starostą 

podjęli też temat uboju z konieczności.  

 

 Pan Stanisław Jastrzębski – Radny zauważył, że stosowanie w Powiecie Sejneńskim uboju z 

konieczności rozwiązałoby problem rolników.  

 

 Pan Maciej Plesiewicz – Starosta Sejneński dodał, że Minister Jurgiel sugerował, aby  w dni 

wolne od pracy wprowadzić dyżury lekarza, który mógłby dokonać wydania pozwolenia na ubój z 

konieczności. 

 

 Pani Anna Siebert – Radna odczytała fragment pisma Posła Jurgiela do Pana Premiera gdzie 

wskazuje, że przepisy krajowe i unijne w zakresie zasad sprzedaży bydła, obowiązujących terminów i 

związanych z tym konsekwencjami, nie są do końca precyzyjne i mogą wprowadzać rolników w błąd.  

 

 Pan Ryszard Grzybowski – Przewodniczący Rady poinformował, że do wiadomości Rady 

Powiatu wpłynęło pismo Burmistrza Miasta Sejny w kwestii funkcjonowania Biblioteki Publicznej w 

Sejnach. Oddał głos Panu Staroście, który odbył już spotkanie w tym temacie.  

 

  Pan Maciej Plesiewicz – Starosta Sejneński wyjaśnił, że kwestia dotyczy funkcjonowania 

Biblioteki Publicznej w Sejnach powołanej wspólnie z Miastem  Sejny w 2017 roku. Pan Burmistrz 

zwraca się z prośbą o zwiększenie kwoty przekazywanej przez Powiat Sejneński na funkcjonowanie 

jednostki (corocznie przekazywana jest kwota  60 000 zł). Pan Starosta wyjaśnił, że Biblioteka 

Publiczna w Sejnach mieści się w budynku ZSO w Sejnach. Nie ponosi z tego tytułu opłat za 

zajmowane pomieszczenia, kosztów energii elektrycznej, wody, wywozu nieczystości i ścieków oraz 

ogrzewania. Ponadto Powiat Sejneński od 2020 roku odstąpił od naliczania czynszu dla Biblioteki 

Publicznej w Sejnach, co jest oszczędnością dla jednostki w wysokości ok. 15 000 zł rocznie. Pan 

Starosta przypomniał, że Powiat Sejneński ponosił opłaty na rzecz Miasta Sejny w wysokości 3 000 zł 

miesięcznie za wynajem pomieszczeń zajmowanych przez Warsztaty Terapii Zajęciowej.  
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  Pan Burmistrz w swoim piśmie wskazuje na wzrost kosztów pracowniczych w latach 2021-2023  

i jest to kwota 13 651,09 zł. Pan Burmistrz w rozmowie z Panem Starostą i Wicestarostą wskazał, że 

chciałby, aby Powiat Sejneński zwiększył dotację o połowę tej kwoty, czyli o około 7 000 zł rocznie.  

  Pan Starosta powiedział, że będzie wnioskował do Rady Powiatu o zwiększenie tej kwoty w 

budżecie Powiatu.  

Ad. 6. Zamknięcie obrad. 

 Pan Waldemar Krakowski   – Przewodniczący Komisji zamknął posiedzenie Komisji.  

Na tym protokół zakończono.  

 

          Sporządziła:             Przewodniczył: 

Katarzyna Mikłaszewicz                            Waldemar Krakowski      

        

 


